



## Personal Data Protection Statement

### 個人資料保護聲明

Welcome to visit the website of TUV NORD Taiwan Co., Ltd. To ensure personal data protection of the user, we would like to inform you of the following matters pursuant to the Paragraph 1 of Article 8 of the Personal Data Protection Act (Taiwan) (the "PDPA"):

歡迎造訪台灣德國北德技術監護顧問股份有限公司網站。依據個人資料保護法 (下稱「個資法」) 第 8 條第 1 項規定，為確保使用者之個人資料權益保護，謹依個資法規定告知下列事項：

#### I. The Name of the Data Collector:

##### 一、個人資料蒐集機關名稱：

TUV NORD Taiwan Co., Ltd. (the "Company")

台灣德國北德技術監護顧問股份有限公司 (下稱「本公司」)。

#### II. The Purpose of the Collection:

##### 二、個人資料蒐集目的：

When you access or register with our website, the Company will collect your personal data for the purposes of statistical evaluation on your browsing, providing specific services (e.g. testing, certification, assessment, auditing, effectiveness analyses, effectiveness and functionality tests), evaluation of customer traffic data for marketing, and advertising.

當您造訪或於本網站註冊時，本公司將蒐集您的個人資料，對於您瀏覽網站之行為進行統計評估、用於提供特定服務 (如檢測、認證、評估、稽核、效能分析、效能與功能測試)、為行銷目的評估客戶流量、或為廣告目的。

#### III. The Categories of the Personal Data to be Collected:

### 三、個人資料蒐集類別：

- (I) Identification: Include your name, ID number, date of birth, contact information etc.

個人識別資料：包含您的姓名、身分證統一編號、出生年月日、通訊方式等。

- (II) Browsing Information: Include your IP address, time and date of access, accessed pages, duration of access, login status, data traffic, web browser, etc.

網路瀏覽資料：包含您的網際網路位址、造訪日期和時間、造訪頁面、造訪時間、登入狀態、數據傳輸量、瀏覽器等。

### IV. The Time Period, Territory, Recipients, and Methods of Which the Personal Data Is Used:

#### 個人資料利用之期間、地區、對象及方式：

- (I) The Time Period: Such a period necessary for the Company's business.

期間：本公司業務所必須之保存期間。

- (II) Territory: Areas where the Company provides services.

地區：本公司提供服務之地區。

- (III) Recipients: The Company and the Company's affiliates, as well as the authorities that have the power to conduct investigations in accordance with the law or financial supervisory authorities.

對象：本公司及本公司之關聯公司以及依法令有調查權之機關或金融監理機關。

- (IV) Methods of Which the Personal Data Is Used: Electronic documents, paper copies, or by means of automated machinery or other non-automated means.

方式：電子文件、紙本，或以自動化機器或其他非自動化之利用方式。

## **V. You Are Entitled to Exercise the Following Rights with Regard to Your Personal Data Received by the Company:**

依據個資法第 3 條規定，您就本公司保有您的個人資料得行使下列權利：

(I) The right to make an inquiry of and to review your personal data.

查詢或請求閱覽。

(II) The right to request a copy of your personal data.

請求製給複製本。

(III) The right to supplement or correct your personal data

請求補充或更正。

(IV) The right to demand the cessation of the collection, processing or use of your personal data.

請求停止蒐集、處理或利用。

(V) The right to request erasure of your personal data.

請求刪除。

## **VI. You Are Free to Choose Whether or Not to Provide Us with Your Personal Data. However, Should You Refuse to Provide Us with Your Personal Data, We Will Not Be Able to Provide You with Relevant Services or Better Services.**

您得自由選擇是否提供相關個人資料，惟若拒絕提供之個人資料及類別，

本公司將無法提供您相關服務，或無法提供較佳之服務。

## **VII. Any Matters not Covered in this Statement Shall be Processed in Accordance with the PDPA and other Applicable Regulations.**

本聲明事項如有未盡事宜，悉依個資法及其他相關法規之規定辦理。